
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Praworządnościi Bezpieczeństwa Publicznego

Protokół nr 1/1/2019
Obrady rozpoczęto 9 stycznia 2019 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:31 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków.

Obecni:
1. Marian Domagała

2. Dorota Duda
3. Łukasz Kubka
4. Czesław Kurcbart
5. Andrzej Marek Lenart
6. Danuta Leśniewicz

7. Grzegorz Piec
8. Robert Plech
9. Damian Rozmus
10. Wiesław Skowron
11. Bogdan Soboń

12. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzyłaDorota Duda - Przewodnicząca Rady Powiatu.

Ad.1
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcieporządkuposiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Marian Domagała, Dorota Duda, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart,
Danuta Leśniewicz,Grzegorz Piec, Damian Rozmus, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Wiesław Skowron
NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Porządekobrad przyjętojednogłośnie.

Ad.2
Ukonstytuowanie się Komisji - wybór Przewodniczącegoi Wiceprzewodniczącego.

Przewodnicząca Rady Dorota Duda zgłosiłana Przewodniczącego Komisji kandydaturę
radnego Damiana Rozmusa.
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Radny Grzegorz Piec zgłosił na Przewodniczącego Komisji kandydaturę radnej Danuty
Leśniewicz.

Innych kandydatur nie zgłaszano.

Radny Damian Rozmus wyraził zgodę na kandydowanie.

Radna Danuta Lesniewicz wyraziła zgodę na kandydowanie.

Przystąpiono do głosowania.

Glosowano w sprawie:
Wybór PrzewodniczącegoPana Damiana Rozmusa.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart, Damian Rozmus, Bogdan Soboń,

Beata Zbróg
PRZECIW (4)
Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Grzegorz Piec, Wiesław Skowron
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Marian Domagała

NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Glosowano w sprawie:
Wybór PrzewodniczącegoPani Danuty Leśniewicz.

Wyniki glosowania
ZA: 5, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Marian Domagała, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Grzegorz Piec, Wiesław Skowron
PRZECIW (5)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Damian Rozmus
NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Radni większością głosów wybrali na Przewodniczącego Komisji Praworządności

i Bezpieczeństwa Publicznego radnego Damiana Rozmusa.

Przewodniczący Komisji Damian Rozmus zgłosił na Wiceprzewodniczącego Komisji
kandydaturę radnej Beaty Zbróg.

Innych kandydatur nie zgłaszano.
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Radna Beata Zbróg wyraziła zgodę na kandydowanie.

Przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
Wybór Wiceprzewodniczącego Pani Beaty Zbróg.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart , Grzegorz Piec,
Damian Rozmus, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz

NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Radni większością głosów wybrali na Wiceprzewodniczącego Komisji Praworządności

i Bezpieczeństwa Publicznego radną Beatę Zbróg.

Ad.3
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Damian Rozmus poinformował, że 10 grudnia 2018 roku na ręce

Starosty Koneckiego Andrzeja Marka Lenarta wpłynęły trzy pozytywne opinie IV Składu

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, m.in. uchwała Nr 17112018
w sprawie opinii o projekcie budżetu na 2019 rok, uchwała Nr 172/2018 w sprawie opinii
o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz uchwała Nr 173/2018 w sprawie
możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie budżetu na 2019 rok.

Przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart, Danuta Leśniewicz,

Damian Rozmus, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Marian Domagała, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron

b) uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2019 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Wiesław Skowron oznajmił, że omawianie budżetu na dzisiejszej komisji
nie powinno mieć miejsca. Uważa, że obradowanie nad budżetem odbywa się w specjalnej
procedurze. W pierwszej kolejności powinna być wydana opinia przez Komisję Budżetu,

a radni i nie tylko mają prawo składać wnioski do projektu budżetu, a w następnej kolejności

wnioski kierowane są przez Przewodniczącego Komisji Budżetu do Zarządu Powiatu, który
ma określony czas na wyrażenie opinii na temat złożonych wniosków przez radnych. Dodał,
że w ustawie o finansach publicznych podkreśloną kwestią jest informacja, iż budżet

uchwalany jest przy obowiązującej procedurze. Uważa, że w ten sposób naruszą tę procedurę.

Przewodniczący Komisji Damian Rozmus podzielił zdanie radnego Wiesława Skowrona
dotyczące szczególnego trybu procedowania . Jednak przypomniał, że na dzisiejszym
posiedzeniu , tak jak na wszystkich innych komisjach, będzie opiniowanie projektu a nie jego
uchwalenie. Dodał, że odbywają się szczególne posiedzenia Komisji stałych Rady Powiatu
w Końskich, każda z nich ma uwzględnione w projekcie porządku obrad, zapoznanie się

z projektem uchwały, zarówno w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej, jak
i budżetu, ale oczywiście Komisja Budżetu zakończy swoje procedowanie wypracowaniem
opinii w zakresie projektów uchwał przedkładanych, biorąc pod uwagę stanowiska
poszczególnych komisji w zakresie opiniowania.

Radny Wiesław Skowron stwierdził, że powinni wyrażać opinię w stosunku do uchwały

budżetowej kompletnej.

Starosta Konecki Andrzej Marek Lenart poinformował, że jest to projekt uchwały

a wracając myślami do poprzedniej kadencji, posiedzenia komisji odbywały się w różnej

kolejności i pewnym jest to, że nie zawsze pierwszą komisją była budżetowa.

Na posiedzeniach Komisji, każdy może wyrazić swoją opinię, natomiast budżet uchwalany
jest na sesji. Dodał, że radni mogą być przeciwni oraz mogą złożyć wniosek, ale to nie jest
tak, że taka kolejność posiedzeń komisji jest niezgodna z prawem.

Radny Wiesław Skowron zgodził się ze zdaniem Starosty Koneckiego, ale zauważył fakt, iż

radni zgodnie z procedurą mają 10 dni na złożenie wniosku do Przewodniczącego Komisji
Budżetu i obecnie powinni mieć taką sarną możliwość. Uważa, że procedura jest konkretna,
która mówi o terminach oraz możliwościach, jakie mają radni.

Przewodniczący Komisji Damian Rozmus oznajmił, że jeżeli wpłyną wnioski, zostaną one
przekazane do Przewodniczącego Komisji Budżetu, której posiedzenie odbędzie się w piątek

i będzie miała możliwość ustosunkowania się do wszelkich złożonych wniosków, w zakresie
przedkładanych projektów uchwał.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że procedura mówi o tym,
że w pierwszej kolejności obradują radni na komisjach, komisje wypracowują swoje
stanowiska, które są kierowane do komisji wiodącej , czyli Komisji Budżetu. Następnie

Komisja wiodąca wydaje ostateczną opinię o projekcie budżetu, do której Zarząd musi się

ustosunkować, rozpatrzeć propozycje , które są ostatecznie wypracowane. Zarząd
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po zapoznaniu się ze złożonymi materiałami, może je przyjąć , przesunąć w czasie
do realizacji lub odrzucić. Kolejnym etapem jest przygotowanie przez Zarząd propozycji
zmian do projektu celem przedłożenia pod obrady sesji. Następnie dwa tygodnie przed sesją,

radni otrzymają poprawioną a zarazem ostateczną wersję projektu budżetu.

Radny Wiesław Skowron oznajmił, że zgadza się z Panią Skarbnik, tylko że później radni
mogą procedować nad ostatecznym kształtem budżetu dopiero na sesji.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że przed sesją będą jeszcze
posiedzenia poszczególnych Komisji.

Radny Wiesław Skowron złożył wniosek o nie omawianie przedłożonego projektu uchwały,

na skutek wcześniejszego zapoznania się z udostępnionymi materiałami .

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do głosowania.

Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek formalny radnego Wiesława Skowrona.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (12)
Marian Domagała, Dorota Duda, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart,
Danuta Leśniewicz, Grzegorz Piec, Robert Plech, Damian Rozmus, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek złożony przez radnego Wiesława Skowrona.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego
na 2019 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart, Danuta Leśniewicz,

Damian Rozmus, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Marian Domagała, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron

Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

AdA .
Sprawy różne.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodnicząca Rady Powiatu Dorota Duda poprosiła Panią Edytę Drążkiewicz - Skarbnik
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Powiatu o wyjaśnienie kwestii omawianego budżetu WPF, jeżeli chodzi o systemowe
wprowadzenie tych informacji.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że na projekcie uchwały dotyczącej

budżetu oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej, widnieje podpis Przewodniczącego Rady
Powiatu Mariana Króla, ponieważ 15 listopada 2018 pełnił tę funkcję. Natomiast
po poprawce zostanie przygotowany projekt z podpisem nowej Przewodniczącej .

Przewodniczący Komisji Damian Rozmus zapytał czy radni mają jakiekolwiek sugestie
dotyczące przygotowywania projektu plany pracy Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa
Publicznego. Dodał, że stosowną uchwałą Rady Powiatu będą zatwierdzali plany pracy
poszczególnych Komisji stałych. Stwierdził, że po zakończeniu posiedzenia Komisji mogą
ustalić termin najbliższego posiedzenia.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że posiedzenie Komisji Wiodącej

planowane jest w najbliższy piątek a ostateczny projekt budżetu zostanie przekazany
do 16 stycznia br.

Na tym dyskusję zakończono.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Praworządności i Bezpieczeństwa

Publicznego

Damian Rozmus

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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